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Zapytanie:

W sprawie udzielenia odpow edzi na zadane przeze mnie pytanie podczas wspólnego posiedzenia 
komisji stałych Rady Powiatu Kieleckiego w dniu 26.01.2021 r. Ponieważ z przykrością stwierdzam, iż 
pomimo upływu tak długiego czasu nadal nie otrzymałem odpowiedzi od Członka Zarządu, który 
zadeklarował mi niezwłocznie udzielićinformacjiw niniejszym zakresie.

Z uwagi na powyższe proszę o pilne udzielenie zaległej odpowiedzi jak również dodatkowo proszę 
o informację czy Starostwo Powiatowe w Kielcach podjęło ze swojej strony działania mające na celu 
ochronę pitnych złóż wód gruntowych? Ponieważ w ostatnim czasie otrzymuję wiele informacji, ze 
poziom wód gruntowych na terenie Powiatu Kieleckiego drastycznie się obniżył i mieszkańcy zgłaszają, 
wysychanie studni z powodu zbyt głębokiej eksploatacji złóż wapieni przezsąsiadujące z nimi kopalnie 
Eksploatacja złóż wapieni na dużych głębokościach powoduje ogromne leje depresji wód gruntowych 
i co za tym idzie nieodwracalne ogromne strat dla środowiska. Oczywiście problem z kurczącymi się 
zapasami wody jest globalny i głośno jest w mediach o narastającym problemie zmniejszającej się ilości 
wody pitnej. Z uwagi na powyższe uważam za zasadne zainteresewanies ę niniejszą tematyką Starosty 
Kieleckiego i podjęcie wszelkich możliwych starań przez Starostwo Powiatowe w Kielcach mających na 
celu ochronę wód pitnych, które nam jeszcze pozostały.
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